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Radny Rady Miasta Wfoclawek

Odpowiadajqc na interpelacjQ wniesionq podczas obrad XXVlll sesji Rady Miasta Wloclawek

w sprawie utwardzenia kostkq brukowq pobocza ulicy Bagiennej upzejmie informuje, i2 Gmina Miasto

Woclawek sukcesywnie buduje nowe chodniki. W bie2qcym roku zaplanowano rdwnie2 Srodki na

budowq chodnik6w w ramach zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnik6w". Zakres prac w roku

2017 pzewiduje zaprojektowanie i budowq chodnik6w na terenie miasta w zakresie ulic gminnych,

w tym m.in. Lubnej, Dziewifiskiej.
W pzypadku zrealizowania ww. zadah inwestycyjnych zaplanowanych na ten rok oraz majqc na uwadze

zaoszczgdzone Srodki finansowe pzeznaczone na zadanie pn. ,,Budowa chodnik6d, zostanie rozwaZona

mo2liwo6d ujqcia wnioskowanego zadania w tegorocznym bud2ecie finansowym
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Do wiadomosci:

1. Pzewodniczqcy Rady Miasta

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0P1K.0003.20.2017

aa. M.S.

0t 02, 2017." n,** -


